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REFERAT 

fra møde i Studienævn for Engelsk og Amerikanske studier d. 20. februar 2019 
 
 
Emne:    Studienævnsmøde 
Dato og tidspunkt:  Onsdag den 20. februar 2019 kl. 10.00-12.00 
Sted:    Lysningen, stuen 
 
Deltagere:  Claus Schatz-Jakobsen (CSJ),  

Rasmus Nielsen (RN) 
Kasper Grotle Rasmussen (KGR) 
Thomas Ærvold Bjerre (TÆB) 
Johanne Kirkeby (JK) 
Josefine Bach Sevald (JBS) 
Charlotte Arndal Dietz Rasmussen (CADR) 
Louise Andkjær Hansen (LAH) 
Camilla Kjeldergaard Jepsen (CKJ) 
Sarah Pedersen, Faglig Vejleder (SP) 
Diana Brunholm (DB) 
Charlotte Granly (CG) 

 
Afbud:   Nils Arne Sørensen (NAS) 
   Karoline Stage, Faglig vejleder (KS) 

 
 

Referent:  Diana Brunholm (DB) 
 
 

 
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

2) Godkendelse af referat 
Godkendt. 
 

3) Meddelelser 
a) Studienævnsformandens meddelelser: 

- Har været til møde i uddannelsesrådet hvor Mads Funding kom og for-
talte om at bestyrelsen skal beslutte at udvide undervisningstidspunktet 
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fra 8-20, i stedet for nuværende 8-18, grundet lokalemangel. På nuvæ-
rende tidspunkt er det ikke noget der vil ramme humaniora, men det vil 
påvirke Sund og Tek. Det blev derfor på mødet understreget, at hvis man 
ikke melder sit ønske til undervisningstidspunkt ind, inden for tidsfri-
sten, så kan man hverken forvente eller kræve det ønskede undervis-
ningstidspunkt. 

- På mødet var der også en præsentation af et nyt tiltag ”How to uni”. For-
målet med ”How to uni” er at flytte nogle af kræfterne fra tutorerne over 
til dem der står for ”How to uni”, samt sikre at generelle informationer 
om studielivet kommer et centralt sted fra. I 2019 vil ”How to uni” være 
frivilligt at deltage i, fra studiestart 2020 bliver det obligatorisk på alle 
studier. 

- Den 6. februar blev der afholdt Valg Undervejs, standene til begge stu-
dier var godt besøgt. 

- Den 23. februar afholdes der Åbent Hus 
 

b) De studerendes meddelelser (faglig vejleder, fagrådet): 
- Ingen bemærkninger 

 
c) Studie(nævns)sekretærens meddelelser: 

Ingen bemærkninger 
 

d) Andre 
- KGR: Man er så småt gået i gang med at gøre klar til næste års optag 

 
4) Merit- og dispensationsansøgninger 
Se lukket referat 
 
5) Sager til behandling studieordninger 

a) Studieordningsændringer til Amerikanske studier BA og KA 
Forslaget til ændringen af bachelorstudieordningen blev ændret, således at ”Engelsk 
mundtlig kommunikation” udgik af forslaget. Ændringerne til både bachelor- og 
kandidatstudieordning blev herefter godkendt af studienævnet 
 
Efterfølgende var der en længere debat om ændringerne til bachelorstudieordningen, 
og studielederen for amerikanske studier besluttede at trække forslaget f.s.v. angår 
ændringerne til bachelorstudieordningen tilbage, og vente til næste år med at indføre 
de planlagte ændringer til bachelorstudieordningen. 
 

6) Sager til behandling kvalitetspolitikken 
a) Evaluering 

Punktet blev udskudt til næste møde. 
 

7) Andre sager til behandling 
a) Studienævnets annuum 

Punktet blev udskudt til næste møde. 
 

8) Eventuelt 
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Ingen bemærkninger 
 
 

Claus Schatz-Jakobsen    Diana Brunholm 
Studienævnsformand    Referent 
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